

Date : 07/08/2026

التاريخ : 2026/08/07

Ref : DXB/MGT/2420/26

المرجع : دبي / 26/2420 / MGT

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

السيد/حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the Board of Directors' Meeting of Al Sagr National Insurance Co. (PSC)

الموضوع: إخطار بموعد اجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين (شركة مساهمة عامة)

With reference to the above-mentioned subject, please be informed that the Board of Directors' meeting of Al Sagr National Insurance Co. (PSC) is scheduled to be held on Friday, 14 August 2026, at 11:00 a.m. at the Company's Head Office in Dubai, with the option to participate remotely via video conferencing, to discuss the following agenda:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأنه قد تقرر أن يكون إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين يوم الجمعة الموافق 2026/08/14 في تمام الساعة 11 صباحا في المقر الرسمي للشركة بدبي مع إتاحة المشاركة في الاجتماع عبر وسائل الاتصال المرئي عن بُعد، لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- Approval of the Minutes of the Previous Board of Directors Meeting
- Approval of the Board of Directors' resolutions issued by circulation
- Review and discuss Internal Audit progress report
- Reviewing and adopting various internal policies
- Review and approval of the financial statements for the second quarter ended 30 June 2026.
- Restructuring the committees established by the Board of Directors
- Any other topics that might arise for discussion

- المصادقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق
- الموافقة على قرارات مجلس الإدارة الصادرة بالتمرير
- الاطلاع ومناقشة تقرير المدقق الداخلي
- الاطلاع واعتماد بعض سياسات العمل الداخلية
- مراجعة والموافقة على البيانات المالية للربع الثاني للفترة المنتهية في 2026/06/30
- إعادة تشكيل اللجان المنبثقة من مجلس الإدارة
- ما قد يستجد من بنود خارج جدول الأعمال

Yours Faithfully,

For Al Sagr National Insurance PSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

أمين سر مجلس الإدارة
Board Secretary



CC: Capital Market Authority

نسخة إلى هيئة سوق المال